
Odpověď na Dotazy a interpelace členů ZMČ Praha 20 ze zasedaní Zastupitelstva MČ Praha 20 dne 
28.6.2021 vznesené Janou Hájkovou, BBA: 
 
Paní J. Hájková, BBA:  
Požádala právní oddělení o prověření, jestli došlo k naplnění smluvních podmínek a k uplatnění 
reklamace v této souvislosti (hřiště V Lukách).  
 
Odpověď JUDr. Barbora Lukšová Frantová:  
Rozsah poškození lavičky byl vyhodnocen spíše jako důsledek vandalismu než jako poškození 
způsobené běžným používáním. Dodavatel nicméně provedl její opravu, včetně úprav konstrukčního 
řešení obou dodaných laviček, tak aby byla v budoucnu omezena možnost jejich možného 
opakovaného poškození projevy vandalismu. Vzhledem k výše uvedenému byl akceptován delší termín 
bez uplatnění sankcí. 
 
Paní J. Hájková, BBA: 
Požádala právní oddělení o stanovisko, zda v parku Jizbická byly provedeny tři seče, které jsou uvedeny 
ve smlouvě se společností Ippos Bohemia. A pokud provedeny byly, tak konkrétně v jakém termínu.  
 
Odpověď JUDr. Barbora Lukšová Frantová: 
 
Dle sdělení společnosti IPPOS Bohemia s.r.o. byly provedeny tři seče v termínech 7.9. 2020, 23.11. 2020 
a 26.4.2021, což je v souladu s požadavky specifikovanými v zadávací dokumentaci a naceněným 
výkazem výměr, který tvoří přílohu uzavřené SOD se společností IPPOS Bohemia s.r.o. 


